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ZAPISNIK 

sa 18. sjednice Općinskog vijeća Općine Nova Bukovica održane 20. lipnja 2023. godine (utorak) 

godine u prostorijama Doma kulture s početkom rada u 16,30 sati. 

NAZOČNI VIJEĆNICI : Franjo Kraljik – predsjednik općinskog vijeća, Manuel Mandić – zamjenik 

predsjednika općinskog vijeća, Robert Četa, Dalibor Puš, Anica Milosavljević, Jelena Đuričić, Željko 

Lehpamer, Leonard Marušić, Ivana Škrnički Lukić, Darko Meter  

OSTALI NAZOČNI: Tomislav Bračun – Općinski načelnik, Irena Stipanović – pročelnica, Jadranka 

Juršik – viši referent, Tomislav Dereš – komunalni redar 

ZAPISNIČAR: Irena Stipanović 

Predsjedavajući na sjednici, predsjednik Općinskog vijeća Franjo Kraljik, pozdravlja nazočne, otvara 

18. sjednicu Općinskog vijeća Općine Nova Bukovica, vrši prozivku vijećnika te konstatira da je 

sjednici od 10 (deset) vijećnika nazočno 10 (deset) te da se sve odluke mogu pravovaljano donijeti. 

Zatim predlaže dnevni red iz saziva te pita nazočne vijećnike da li netko ima kakav prijedlog za 

dopunu. Dnevni red iz saziva dopunjen je sa 3 točke dnevnog reda: Izvješće o stanju u prostoru Općine 

Nova Bukovica za razdoblje od 01.01.2017. do 31.12.2020. godine, Odluka o izmjeni Odluke o 

osnivanju Poduzetničke zone Topolak, Rezolucija o proglašenju Općine Nova Bukovica sigurnim 

mjestom za žene. 

Nakon provedenog glasanja po prisutnima, sa 10 glasova „za“ prihvaćen je dnevni red sa 

dopunom. 

D N E V N I   R E D: 

 

1. Izvješće Mandatne komisije o zamjeni vijećnika, s prilozima-u prilogu 

2. Usvajanje zapisnika sa 17. sjednice Općinskog vijeća održane 20.03.2023. godine – u prilogu 

3. Aktualnih pola sata  

4. Usvajanje godišnjeg izvještaja o izvršenju proračuna za 2022. godinu- u prilogu 

- Izvješće o izvršenju programa održavanja komunalne infrastrukture u 2022. godini – u 

prilogu 

- Izvješće o izvršenju programa gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture na 

području Općine Nova Bukovica u 2022. godini – u prilogu 

- Izvješće o izvršenju Programa utroška sredstava šumskog doprinosa za 2022. godinu 

5. Odluka o davanju suglasnosti na izmjenu visine sufinanciranja troškova boravka djece u 

dječjem vrtiću 

6. Odluka o raspisivanju javnog natječaja za zakup poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu RH na 

području Općine Nova Bukovica – materijali će se uručiti na sjednici 

7. Izmjena Odluke o naknadi za rad vijećnicima i članovima radnih tijela Općinskog vijeća 

Općine Nova Bukovica - materijali će se uručiti na sjednici 

8. Izvješće o stanju u prostoru Općine Nova Bukovica za razdoblje od 01.01.2017. do 

31.12.2020. godine 

9. Odluka o izmjeni Odluke o osnivanju Poduzetničke zone Topolak 

10. Rezolucija o proglašenju Općine Nova Bukovica sigurnim mjestom za žene 
 

TOČKA 1. Izvješće Mandatne komisije o zamjeni vijećnika  

Dana je prisega novog vijećnika Leonarda Marušića. 

Daljnje rasprave nije bilo. 
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Nakon provedenog glasovanja po prisutnima, sa 10 glasova „za“ donesen je slijedeći 

 Z a k l j u č a k : 

Usvaja se Izvješće Mandatne komisije o zamjeni vijećnika. 

 

TOČKA 2. Usvajanje zapisnika sa 17. sjednice Općinskog vijeća održane 20.03.2023. godine 

 

Rasprave nije bilo. 

Nakon provedenog glasovanja po prisutnima, sa 10 glasova „za“ donesen je slijedeći 

 Z a k l j u č a k : 

Usvaja se zapisnik sa 17. sjednice Općinskog vijeća održane 20.03.2023. godine. 

 

 

TOČKA 3. Aktualnih pola sata  

 

Tomislav Bračun (općinski načelnik) – obavještava vijeće da na javnoj dražbi Općina nije uspjela 

kupiti nekretninu jer je licitirani iznos tijekom javne dražbe prešao sredstva osigurana Proračunom za 

2023. godinu. Nadalje, pojašnjava da radovi na izgradnji vrtića teku po svojoj dinamici te da će se do 

završetka radova sanirati i cesta u Vinogradskoj ulici. Ujedno, započeli su radovi u ulici Zrinskih 

Frankopana i radovi na cesti između Gornjeg Viljeva i Donje Bukovice koje vrši ŽUC. Održan je 

sastanak s KOMRADOM kako bi se izradio priključak pitke vode u 2 objekta (Tkalčević i Timer). 

Franjo Kraljik (predsjednik vijeća) – postavlja upit o snimanju sjednica jer svi imaju pa bi bilo dobro 

da se i naše sjednice snimaju. 

Tomislav Bračun (općinski načelnik) – pojašnjava da je upućen zahtjev za ponudom te da će se do 

sljedeće sjednice pokušati realizirati nabava. 

Darko Meter – postavlja upit hoće li voda u Vinogradskoj ulici ići s lijeve ili desne. 

Tomislav Bračun (općinski načelnik) – odgovara da su s KOMRADOM vršeni razgovori da vod ide s 

obje strane. 

Dalibor Puš – daje na znanje da je put koji se krčio opet  zakrčen od 3 do 4 lenije s biomasom. Put od 

pruge do Gornjeg Viljeva. 

Tomislav Bračun (općinski načelnik) – odgovara da je telefonskim putem počinitelj obaviješten da 

mora put vratiti u prvobitno stanje.  

Željko Lehpamer – daje na znanje da se u Miljevcima kod groblja putem ne može proći traktorom 

kolike su rupe napravljene. 

Tomislav Bračun (općinski načelnik) – odgovara da ga je upravitelj Hrvatskih šuma obavijestio da će 

se šteta na putu sanirati. 

 

TOČKA 4. Usvajanje godišnjeg izvještaja o izvršenju proračuna za 2022. godinu 

- Izvješće o izvršenju programa održavanja komunalne infrastrukture u 2022. godini  

- Izvješće o izvršenju programa gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture 

na području Općine Nova Bukovica u 2022. godini  

- Izvješće o izvršenju Programa utroška sredstava šumskog doprinosa za 2022. godinu 

 

Rasprave nije bilo. 

Nakon provedenog glasovanja po prisutnima, sa 10 glasova „za“ donesen je slijedeći 

 Z a k l j u č a k : 
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Usvaja se godišnji izvještaj o izvršenju proračuna za 2022. godinu, Izvješće o izvršenju 

programa održavanja komunalne infrastrukture u 2022. godini, Izvješće o izvršenju programa 

gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture na području Općine Nova Bukovica u 

2022. godini, Izvješće o izvršenju Programa utroška sredstava šumskog doprinosa za 2022. 

godinu 

 

TOČKA 5. Odluka o davanju suglasnosti na izmjenu visine sufinanciranja troškova boravka 

djece u dječjem vrtiću 

 

Franjo Kraljik – objašnjava da je za usvajanje odluke, ali i da je riječ o povećem iznosu. 

Robert Četa – izjavljuje da je za usvajanje odluke, ali ga zanima koliki je iznos sufinanciranja 

roditelja, odnosno bi li se mogao povećati njihov iznos tamo gdje rade oba roditelja. 

Tomislav Bračun (općinski načelnik) – pojašnjava kako problem mjesta u vrtićima prisutan na cijelom 

našem području, a na ovaj način sva djeca nastavljaju s pohađanjem vrtića do osnivanje našeg. 

Daljnje rasprave nije bilo. 

Nakon provedenog glasovanja po prisutnima, sa 9 glasova „za“ i 1 glas „suzdržan“ donesen je 

slijedeći 

 Z a k l j u č a k : 

Usvaja se Odluka o davanju suglasnosti na izmjenu visine sufinanciranja troškova boravka 

djece u dječjem vrtiću. 

TOČKA 6. Odluka o raspisivanju javnog natječaja za zakup poljoprivrednog zemljišta u 

vlasništvu RH na području Općine Nova Bukovica 

Dalibor Puš – postavlja upit o površini u javnom natječaju i da li se u natječaju nalazi zemlja koja je 

pod važećim ugovorima o dugogodišnjem zakupu. 

Irena Stipanović (pročelnica) – pojašnjava da se te površine nalaze u Programu raspolaganja, ali ne i u 

javnom natječaju. 

Daljnje rasprave nije bilo. 

Nakon provedenog glasovanja po prisutnima, sa 10 glasova „za“ donesen je slijedeći 

 Z a k l j u č a k : 

Usvaja se Odluka o raspisivanju javnog natječaja za zakup poljoprivrednog zemljišta u 

vlasništvu RH na području Općine Nova Bukovica. 

TOČKA 7. Izmjena Odluke o naknadi za rad vijećnicima i članovima radnih tijela Općinskog 

vijeća Općine Nova Bukovica 

 

Rasprave nije bilo. 

Nakon provedenog glasovanja po prisutnima, sa 10 glasova „za“ donesen je slijedeći 

 Z a k l j u č a k : 
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Usvaja se Odluka o izmjeni Odluke o naknadi za rad vijećnicima i članovima radnih tijela 

Općinskog vijeća Općine Nova Bukovica. 

TOČKA 8. Izvješće o stanju u prostoru Općine Nova Bukovica za razdoblje od 01.01.2017. do 

31.12.2020. godine 

 

Rasprave nije bilo. 

Nakon provedenog glasovanja po prisutnima, sa 10 glasova „za“ donesen je slijedeći 

 Z a k l j u č a k : 

Usvaja se Izvješće o stanju u prostoru Općine Nova Bukovica za razdoblje od 01.01.2017. do 

31.12.2020. godine. 

 

TOČKA 9. Odluka o izmjeni Odluke o osnivanju Poduzetničke zone Topolak 

 

Rasprave nije bilo. 

 

Nakon provedenog glasovanja po prisutnima, sa 10 glasova „za“ donesen je slijedeći 

 Z a k l j u č a k : 

Usvaja se Odluka o izmjeni Odluke o osnivanju Poduzetničke zone Topolak. 

 

TOČKA 10. Rezolucija o proglašenju Općine Nova Bukovica sigurnim mjestom za žene 

 

Tomislav Bračun (općinski načelnik) – pojašnjava da je riječ o inicijativi Europske komisije kojom se 

daje podrška ženama. Neki gradovi nabavljaju npr. higijenske potrepštine za školu (npr. uloške). 

 

Daljnje rasprave nije bilo.  

 

Nakon provedenog glasovanja po prisutnima, sa 10 glasova „za“ donesen je slijedeći 

 Z a k l j u č a k : 

Usvaja se Rezolucija o proglašenju Općine Nova Bukovica sigurnim mjestom za žene. 

 

Sjednica je završila s radom u 17,30 sati. 

ZAPISNIČAR                       PREDSJEDNIK  

       OPĆINSKOG VIJEĆA 

       Irena Stipanović, dipl.iur.                                                  

                      Franjo Kraljik 

 


